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Zápis z výborové schůze TJ Sokol Ostředek, z.s. 
 

13. července 2021 

 

Přítomni: Marek Škvor, Eduard Špalek, Ladislav Fiala, Kamil Krejcárek, Petr Florián, Milan Škvor, 

František Nerad 
 

 

 

1) Informace pro členy výboru: 

• Do sbírky listin spolkového rejstříku vedeného Městským soudem v Praze byly datovkou 

zaslány účetní výkazy za rok 2020 a usnesení se zápisem z valné hromady (15.6.) 

• Výroční zpráva o činnosti TJ za rok 2020 byla vložena do portálu I-sport vedeném MŠMT 

• Doplatek za přestup Z.N. ve výši 10.000Kč poslán na účet FK Kavalier Sázava (17.6.) 

• Úhrada autobusu firmě Komárek Eurotrans na zápas áčka do Trh.Štěpánova – 3.025Kč (21.6.) 

• Podána přihláška do soutěží OFS Benešov pro sezónu 2021/22 – áčko, starší žáci (s 

Divišovem), mladší přípravka (s Divišovem) a minipřípravka (27.6.) 

• SKFS akceptoval přihlášku týmu dorostu Ostředek/Sázava do krajské I.A třídy  

• Na účet připsán sponzorský dar SPZV Ostředek na Sokolský den ve výši 4.000Kč (7.7.) 

• Obdrželi jsme od NSA rozhodnutí o poskytnutí dotace z programu „Provoz, údržba 2021“ ve 

výši 14.549Kč (13.7.) 

• SPZV Ostředek a.s. provedlo sponzorky chemické ošetření hřiště proti plevelu (13.7.) 
 

2) Ekonomika  
 

• Připravit doklady za 2.čtvrtletí ke kontrole RK 

 

3) Členská základna 

• K dnešnímu dni uhradilo členský příspěvek ve výši 200Kč pouze 33 z 59 členů, kteří nejsou 

aktivními sportovci.  
 

4) Traktůrek na sekání trávy 

• Získány nabídky na stroje Mountfield, STIGA a Seco 

• Eda Špalek vytipoval dva modely, prověří servis, dostupnost, ideálně vyzkouší. Svou volbu 

oznámí výboru. 
 

Hlasování – koupě traktůrku – limit 80.000Kč:  

PRO: 7 , PROTI: 0 , ZDRŽEL SE: 0 
 

5) Doplatek obci za přístavbu kabin 

• Po zkolaudování přístavby kabin je nezbytné dořešit s obcí spolufinancování.  

• Obec uvolnila na akci 500.000Kč přímo a dalších 200.000Kč na základě faktu, že TJ 5 let 

nežádá o dotaci z rozpočtu obce. 

• Celkové náklady včetně PD a administrativních poplatků činí 825.130Kč 

• Pošleme na obec žádost o prominutí doplatku, jelikož se jedná o obecní majetek, který nadále 

plánujeme zvelebovat (např. brigádně jsme upravili plochu pro sezení). 

• Osobně se zúčastní zástupci TJ na zasedání ZO, které bude koncem srpna (domluví se dle 

aktuálních možností). 
 

Hlasování – podání žádosti na obec o prominutí doplatku na přístavbu kabin:  

PRO: 7 , PROTI: 0 , ZDRŽEL SE: 0 
 

6) Čerpadlo do vrtu 

• Opakují se výpadky fungování čerpadla ve vrtu, často když je po fotbale a hráči se chtějí 

osprchovat. 

• Konzultováno s P.V. a bylo nám doporučeno koupit nové. Lze sehnat dobré v Benešově za ca. 

10.000Kč, udělal by nám rezervaci. 
 

Hlasování – koupě nového čerpadla do vrtu – limit 10.000Kč:  

PRO: 7 , PROTI: 0 , ZDRŽEL SE: 0 

7) Nůžkový stan 

• Na poslední tři akce byl zapůjčen z Choratic nůžkový stan 6x3m od firmy Mikel.  
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• Ukázalo se, že je potřeba mít vlastní stan podobných rozměrů. Máme problém zajistit přivezení 

a dovezení. 

• Parametry půjčeného stanu jsou ideální. Barva zelená je OK. 
 

Hlasování – koupě nůžkového stanu od firmy MIKEL – limit 15.000Kč:  

PRO: 7 , PROTI: 0 , ZDRŽEL SE: 0 
 

8) Fotbal – sezóna 2021/22 

 

• OFS vydal termínovou listinu pro podzim 2021– víkend 7./8. se odehraje 1.kolo Poháru OFS; 

soutěže začnou o víkendu 14./15.8. (losovací aktiv je 31.7.) 

• Dorostenci v krajské I.A třídě začnou o víkendu 21./22.8. (losovací aktiv je 20.7.) 

• Áčko sehraje v neděli 1.srpna přátelský zápas v Zaječicích 

• O.H. se stal hráčem klubu na základě podaného žádosti o přestup hráče staršího 33 let 

• Do dorostu přijdou 3 hráči z Divišova (členství bude převedeno k nám, můžeme na ně čerpat 

dotaci v rámci programu Můj klub 2022), zájem o tréninky dorostu projevil P. S. (ještě bude ale 

hlavně hrát za starší žáky). 

• Nutné zaregistrovat hráče pro přípravku, kteří zatím nemohli mít kvůli věku registraci (od 5 let): 

A. + M. S., L. J., P.Š., K.B. 
 

 Po projednání bodu ad 8) se omluvil z další účásti na schůzi Milan Škvor 
 

9) Stolní tenis – sezóna 2021/22 

• Na základě aktuálního stavu – zúžení hráčského kádru (ukončení činnosti kvůli dlouhé pauze 

způsobené covidem, růst úrovně vlašimských nadějí) plánuje oddíl stolního tenisu přihlásit dva 

týmy dospělých (OP2 a OP3) a tým mládeže (regionální přebor) 

• OSST s ohledem na skutečnost, že se minulá sezóna prakticky vůbec neodehrála (jen 

nekompletní 2 kola) nebude na novou sezónu vybírat startovné a současně požaduje úhradu jen 

20% standardní částky za obnovu registrací na novou sezónu. 

• Oddíl počítá s trenérem M.J. pro oddíl mládež, který sice zaznamenal úbytek dětí, ale nadále 

jich zůstává 7. 

• Na konec září plánuje oddíl uspořádat Ostředecký Votvírák 
 
 

Hlasování –přihlášení 2 týmů dospělých a týmu mládeže do soutěží OSST Benešov - sezóna 2021/22:  

PRO: 6 , PROTI: 0 , ZDRŽEL SE: 0 
 

10) Sokolský den – fotbalové turnaje Prologis - 26.6. 

• Akce se velmi vydařila po stránce organizační i ekonomické. Počasí přálo. Hrálo celkem 84 

hráčů a hráček (ročníky 2011 a mladší) 

• Mladší přípravka skončila na 4.místě ze 6 týmů, když smolně prohrála v semifinále s Divišovem 

a poté na penalty zápas o 3.místo s Chocerady.  

• Oba turnaje vyhrály týmy z Teplýšovic. 

• V pátek 25.6. se uskutečnila brigáda s hojnou účastí hráčů áčka a rodičů dětí z přípravky. 

Připravilo se vše na turnaj i večerní kino. Díky všem. 

• Na organizaci akce se pak podílelo 10 lidí včetně obsluhy v kolibě. Poděkování všem. 

• Termín dalšího ročníku je sobota 25. června 2022 
 

 

11) Ostatní 

 

• Letní kino – 27.8. Matky a 3.9. Princezna zakletá v čase – připravíme zázemí  
 

• Změna zápisu v SR (aktualizace vzniku funkčního období předsedy) – pomoc s přípravou 

návrhu slíbila AK JUDr.Věra Škvorová; následně pošleme datovkou 
 

• Nohejbalový turnaj trojic 11.7. – vydařená akce za účasti 9 týmů 
 

• Oslava 60 let TJ – 25.6.2022 – stále nemáme informaci o SG Baníku 

 

• Krytý přístřešek u koliby – řeší se s projektantem, aby vyhověl požadavkům HZS 
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• Náměty do budoucna –    turnaj v tenise (asi dlouhodobá) – Fanda Nerad 

- turnaj v malé kopané v létě – Eda Špalek  

- brána na kopání pro děti – Eda Špalek 

 

 

Zapsal dne 13. července 2021 

 

 
 

 

Ing. Marek Škvor 


